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Prezydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkanc6w Wloclawka rwracam sig do Prezydenta miasta , aby zmienl

Pan lokalizacjg wydzialu komunikacji mieszczEcego sig na I pigtrze kamienicy ptzy uI.

KoSciuszki

Mieszkancy Wloclawka wielokrotnie zglaszali problem, ze Iokalizacja wydzialu

komunikacji w tym wlaSnie miejscu jest wyj4tkowo uciryZliwa i nie ma to nic wsp6lnego z

przyjaznym urzgdem oraz komfortem mieszkaric6w zalatwiaj4cych formalnofici nfi}zane z

np. rejestracj 4 pojazd6w. Brak parkingu, ucizyZliwe wejScie po schodach, brak miejsca dla

oczekuj4cych w kolejce do okienka, lokalizacja kasy w innym miejscu, ciasnota i brak

wentylacj i to tylko niekt6re,,zale\1'" vty dziafu komunikacj i.

W zrvi4zku z Iicznymi uwagami dotyczqcymi wydziatu komunikacji zvwacam sig z

pro3b4 o pilne podjgcie dllralrart w celu poprawienia komfortu mieszkaricom Wtrociawka

korry staj 4cy m z wy dzialu komunik acji pr ry ul. Ko Sciuszki
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